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گـــزارش
رئیس قوه قضائیه:

برای پیشگیری از تصادفات جاده ای تدابیر اساسی اتخاذ شود
تصادفات و تلفات شگفت انگیز!

رئيس پليس راهور گفته اســت: وضعيت ما در تلفات و 
تصادفات وضعيت خوب و معمولی نيست.

ســردارهاديانفرهمچنين گفته اســت:از ابتدای امسال 
تاكنــون 12 هزار نفــر از هموطنان جان خــود را در 

حوادث و تصادفات جاده ای از دست داده اند.
رئيس پليس راهور تاكيد كرده است:51 درصد از تلفات 
جاده ای در حوزه پيشگيری است كه راه، ايمنی وسيله 
نقليه و خودروســازان و ديگر دســتگاه ها در آن نقش 
دارنــد. علاوه بر اين 6 درصد تلفــات جاده ای در حين 
انتقال به بيمارستان و 43 درصد نيز در مراكز اورژانس 

و بيمارستان جان خود را از دست می دهند.
اين آمار و نکته های وحشتناك را شخص اول درگير با 
تصادفات و تلفات جاده ای در پليس كشور بيان كرده و» 
مــو هم لای درز« حرف هايش نمی رود. نکته مهمی كه 
اين مقام مســئول مطرح نموده اين است كه 51 درصد 
از تصادفات ناشی از خطای انسانی )رانندگان( نيست و 
به عواملی بســتگی دارد كه ساليان سال است به عنوان 
يك درد عمومی گفته می شود ولی گوش كسی به آن 

ها بدهکار نبوده است.
اينکه وزارت راه نتوانســته اســت در جاده ها اصلاحات 
هندســی را اجرايی كنــد، اينکه خودروســازها بجای 
خــودرو »ارابه مرگ« يــا »تابوت متحــرك« تحويل 
می دهند عامل مهمی است كه نارضايتی و ناخشنودی 
رهبر معظم انقلاب را نيز بدنبال داشــته است و معظم 
له از تريبــون عمومی گلايه های خودشــان را مطرح 
نمودند اما متاســفانه هنوز اين وضعيت نابسامان وجود 
دارد. اينکــه 43 درصــد ديگر هم در بيمارســتان ها و 
اورژانــس ها جان خود را از دســت مــی دهند فارغ از 
اينکه در برخی موارد نيروهای امدادگر دير می رسند يا 
هرگز نمی رسند، باز هم به عوامل پيش گفته قبلی باز 
می گردد. با اينکــه بارها و بارها پليس علت تامه برخی 
تصادفات را نقص و عيب فنی خودروها اعلام نموده ولی 
نشنيده ايم كه پرونده ای در قوه قضائيه در اين خصوص 
مطرح شده باشــد. آنچه كه مسلم است پليس در اين 
موضوع حياتی و حيثيتی تنهاست و اگر ديگر مسئولان 
ذيربط بــه ميدان نيايند قطعاً نه تنها اين معضل بزرگ 
حل نخواهد شــد بلکه كشت و كشــتار بيشتری را در 

جاده ها شاهد خواهيم بود. 
كشــته شــدن 12هزار نفر طــی 7 ماه يعنــی بطور 
متوســط هرماه بيش از1500 نفر در جاده ها جان خود 
را از دســت داده اند و ســوال اصلی اين است كه ترك 
فعل، بی مســئوليتی برخی از مسئولان دست اندركار 
و خودروســازان تا كی می خواهند شــاهد بروز چنين 
فجايعی باشــند و دم نزنند؟ بنظر ميرســد با توجه به 
اظهارات صريح و فنی رئيس پليس راهور، رئيس محترم 
قــوه قضائيه به ميدان بيايند و از طريق اقدامات قضايی 

داد مردم را از اين بی مسئولان بستانند!

نکتهسنج!

رئيـس قـوه قضائيه گفت: بايـد برای پيشـگيری از حوادث 
ترافيکـی و تصادفـات جـاده ای تدابيـر اساسـی و ويـژه ای 

اتخاذ شـود.
حجت الاسـلام محسـنی اژه ای روز دوشـنبه )6 آذر( طـی 
سـخنانی در نشسـت شـورای عالـی قـوه قضائيـه، ضمـن 
تسـليت و تعزيت شـهادت جانسـوز حضرت صديقه طاهره 
سـلام الله عليها و ذكـر فضائـل و مناقـب و عظمت ايشـان و 
همچنيـن گراميداشـت هفته بسـيج، اظهار كرد: بـا روحيه 
بسـيجی و جهـادی می تـوان بـر بسـياری از مشـکلات و 

موانـع غلبـه كـرد و بـه پيـروزی و ظفر نائـل آمد.
رئيس قـوه قضائيـه »عمليـات ظفرمندانـه طوفان الاقصی« 
را نمونـه ای از اثربخـش بـودن روحيـه بسـيجی و جهـادی 
دانسـت و گفـت: صهيونيسـت های غاصـب و سـفاك كـه 
در اوايـل تجـاوز خـود تاكيد داشـتند تـا نابـودی حماس و 
اشـغال كامـل غزه، حتـی حرف آتش بـس را هـم نمی زنند 
اكنـون شـرايط حمـاس را پذيرفته انـد و تـن بـه آتش بس 
دادنـد؛ از سـويی ديگـر شـاهديم كـه روز بـه روز بـر نفرت 
و  می شـود  افـزوده  صهيونيسـتی  رژيـم  از  جهـان  مـردم 
توطئـه سـران اين رژيم بـرای تطهير چهره پليد و شـريری 
كـه در اذهـان جهانيـان نسـبت بـه اسـرائيل نقش بسـته، 

خنثی شـده اسـت.
محسـنی اژه ای در ادامـه بـه بازديـد روز گذشـته خـود و 
جمعی از مقامات قضايی از نمايشـگاه دسـتاوردهای جديد 
موشـکی، پهپـادی، پدافنـدی و فضايـی سـپاه اشـاره كرد 
و گفـت: دسـتاوردها و پيشـرفت هايی كـه طـی دو دهـه 
اخيـر در حـوزه هوافضـا توسـط جوانان مؤمـن و متخصص 

در سـپاه پاسـداران حاصـل شـده اسـت حقيقتـاً ممتـاز و 
برجسـته و مبـرز اسـت و اگـر انسـان ايـن دسـتاوردها و 
پيشـرفت ها را متصـف بـه خارق العـاده بودن كند، سـخنی 
بـه گـزاف نگفتـه اسـت؛ بايـد عنايت داشـت كه همـه اين 
پيشـرفت ها در شـرايط و مقاطعـی به دسـت آمـده كه ما و 
بخـش نظامـی ما به تمـام معنا در تحريم بود؛ نکته شـايان 
توجـه آنکه ميانگين سـنی متخصصانی كـه در حصول اين 
دسـتاوردهای شـگرف نقـش دارنـد بيـن 30 تـا 35 سـال 
اسـت؛ امـری كـه بيانگـر نقـش اثرگـذار و متحول كننـده 
جوانـان متديـّن و انقلابـی و كارآمد و متخصص اسـت؛ لذا 
بايـد در همـه عرصه هـا و ميادين، بسـتر و شـرايط را برای 

اثرگـذاری چنيـن جوانانی فراهـم آورد. 
رئيـس قـوه قضائيـه در ادامـه نشسـت امـروز، بـا اشـاره به 
گذشـت بيـش از 8 مـاه از سـالی كـه توسـط رهبـر حکيم 
انقـلاب بـا عنـوان »مهـار تـورم و رشـد توليـد« نامگـذاری 
شـده اسـت، به سـازمان بازرسـی كل كشـور دسـتور داد تا 
بـا همـکاری و معاونـت بخش  های ذيربـط در قـوه قضائيه، 
دولـت و مجلـس، نشسـتی را پيرامـون بررسـی، مداقـه و 
جمعبنـدی در باب ميزان تحقق شـعار سـال برگزار نمايند 
و چنانچـه در نشسـت مزبور، شـواهد و قرائـن و آمارها گواه 
بـر كسـب توفيق در تحقق شـعار سـال بود، مـوارد مربوطه 
بـرای عمـوم مـردم تبيين شـود و اگـر توفيقـات حاصله در 

ايـن راسـتا، قليـل و انـدك بـود، ضمـن علت يابـی، ظـرف 
مـدت محـدودِ باقی مانده تا پايان سـال، تمهيـدات مقتضی 

بـرای رفـع نواقـص و كاسـتی ها اتخـاذ گردد.
محسـنی اژه ای در هميـن راسـتا تصريـح كرد: اگـر چه قوه 
قضائيـه در تحقـق شـعار »مهار تورم و رشـد توليـد« دارای 
نقـش اساسـی و كليـدی نيسـت امـا همانطـور كـه بارهـا 
تاكيـد كرده ايـم مـا بايـد در ايـن عرصـه يـار و يـاور دولت 
و سـاير بخش هـای مربوطـه باشـيم و اجـازه ندهيم كه يك 

امـر مهـم و اولويـت دار برای كشـور بـر روی زميـن بماند.
رئيـس قـوه قضائيـه در ادامـه نشسـت با اشـاره بـه موضوع 
حوادث ترافيکی و تصادفات جاده ای كه سـالانه سـبب بروز 
خسـارات جانـی و مـادی و معنـوی قابل توجهـی می شـود، 
گفـت: بايد برای پيشـگيری از حوادث ترافيکـی و تصادفات 
جـاده ای تدابير اساسـی و ويـژه ای اتخاذ گـردد؛ برای تحقق 
ايـن مهـم ابتدائـاً لازم اسـت برآورد بسـيار دقيقـی از ميزان 
و علـل ايـن قبيـل حـوادث و تصادفـات حاصل شـود كه در 
انجـام ايـن امـر، معاونـت پيشـگيری قـوه قضائيـه را مکلف 
می كنـم بـا همـکاری بخش هـای مربوطـه از جملـه فراجا و 
راهـداری، اقدامـات مقتضـی را ترتيب دهد؛ برخی كشـورها 
بـا تمهيـد مقدمـات پيشـگيرانه موفـق بـه كاهـش ميـزان 
تصادفـات جـاده ای شـده اند، لـذا مـا نيـز كـه در بسـياری 
از مقـولات در زمـره و تـراز كشـورهای پيشـرفته هسـتيم، 
ايـن قابليـت و توانايـی را داريم كه در امـر كاهش تصادفات 
جـاده ای و حـوادث ترافيکـی نيز به توفيق دسـت پيدا كنيم 
و از عـارض شـدن خسـارات مـادی و معنـوی وارده از ايـن 

ناحيـه بـه مـردم و كشـور پيشـگيری به عمـل آوريم. 

شهردار تهران از ورود هيأت كارشناسی چينی برای نهايی كردن مذاكرات مربوط 
به خريد اتوبوس های جديد با سوخت پاك خبر داد.

عليرضا زاكانی شهردار تهران درباره آخرين وضعيت خريد 1000 دستگاه اتوبوس 
12 متری و 1000 دستگاه اتوبوس 18 متری با سوخت پاك، اظهار كرد: در حال 
حاضر در مرحله انتخاب شركت های توليدكننده و انتخاب نوع اتوبوس ها هستيم.  
شــهردار تهران همچنين تصريح كرد: ما در ســفر به چين از پنج شركت توليد 
كننده بازديد داشــتيم. سه شركت توليدكننده اتوبوس، يك شركت توليدكننده 

وَن و ديگری توليد كننده سواری بود.
وی با بيان اينکه برای انتخاب اتوبوس های جديد تهران منحصر به اين پيشنهادات 
باقی نمانده و در حال بررســی ديگر پيشنهادات نيز هستيم، يادآور شد: يك تيم 

كاری برای نهايی كردن مذاكرات از چين وارد ايران شده است. تلاش می كنيم تا 
در روزهای آينده با اعمال نظر كارشناسی، انتخاب اتوبوس ها نهايی شود.

زاكانی درباره تأمين اعتبارات ارزی خريد اين اتوبوس ها نيز بيان كرد: اميدواريم 
مدل تأمين مالی مورد نياز هم با كمك و مصوبات بانك مركزی به نتيجه برســد 

و در آينده نزديك بتوانيم اتوبوس ها، تاكسی ها و ون های برقی جديد را در سطح 
شهر ببينيم.

شهردار تهران درخصوص آخرين وضعيت تأمين 791 دستگاه واگن مترو توسط 
طرف چينی نيز گفت: طراحی اين واگن ها از يك ســال گذشــته دنبال شــد تا 
عقب ماندگی ها جبران شــود. به اين ترتيب توانستيم زمان توليد اولين سری از 
واگن ها را با موافقت طرفين از 23 ماه به حدود يك سال كاهش دهيم. همان طور 

كه قبلًا اعلام شد سال آينده اولين رام  وارد تهران می شود.
بر اســاس گزارش سايت شــهر تهران، وی تصريح كرد: در حال حاضر قرار داد 
توليد واگن ها وارد مرحله اجرايی شــده و بر اســاس متن قرارداد، بايد اولين رام  

كامل قطار در زمان مقرر به تهران تحويل داده شود.

شهردار تهران از ورود هیئت چینی به تهران خبر داد

 انتخاب اتوبوس ها با نظر کارشناسان 
طی روزهای آینده

فرهادخادمی
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اذان ظهر: 11:52 اذان مغرب: 17:11 اذان صبح فردا: 5:25  طلوع آفتاب فردا: 6:53

وزیر صمت در حاشیه نمایشگاه بین المللی متالورژی ایران متافو : 
فولاد مبارکه در حمایت از دانش بنیان ها، حرف را به عمل تبدیل کرد

سرمایه گذاری ۸۶۰ میلیارد تومانی فولاد مبارکه در ۲۱ پروژه فناورانه

آیین امضای سندهای همکاری توسعه اقتصاد دانش بنیان در حوزه صنایع 
بین المللی  نمایشگاه  بیستمین  از  روز  دومین  حاشیه  در  معدنی  و  فلزی 
معدن  صنعت،  وزیر  علی آبادی،  عباس  حضور  با  ایران متافو،  متالورژی 
اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون  فیروزآبادی،  دهقانی  روح اله  تجارت،  و 
و  صمت  وزیر  معاون  موثقی نیا،  محمدرضا  جمهوری،  ریاست  دانش بنیان 
کمیسیون  رئیس  تالارپشتی،  اکبری  عزت اله  ایمیدرو،  هیئت عامل  رئیس 
مدیرعامل  طیب نیا  محمدیاسر  اسلامی،  شورای  مجلس  معادن  و  صنایع 
شرکت فولاد مبارکه و امیر خرمی شاد مدیرعامل شرکت صنایع ملّی مس 
ایران برگزار شد. وزارت صمت و ایمیدرو به همراه شرکت  فولاد مبارکه و 
شرکت ملّی صنایع مس ایران با معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
ریاست جمهوری سند همکاری امضا کردند. همچنین تفاهم نامه در زمینه 
اقتصاد دانش بنیان و بومی سازی بین معاونت علمی، فناوری و دانش بنیان 
موافقت نامه  امضا شد.  ایمیدرو  و  مبارکه  فولاد  ریاست جمهوری، شرکت 
همکاری مشترک در زمینه هوشمندسازی معادن مس و تکمیل فناوری های 
وابسته بین معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، 
ایران  ایمیدرو و شرکت ملّی صنایع مس  وزارت صنعت، معدن و تجارت، 
منعقد شد. تفاهم نامه همکاری احداث واحد ۳۰۰ هزار تنی برای فرآوری 
فناوری های  توسعه  به روش  مگنتیتی  به  هماتیتی  معدنی  مواد  نوآوری  و 
RHF بین معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، 
شرکت فولاد سنگان، هورمان صنعت شریف و شرکت پشتیبانی و توسعه 

فناوری و نوآوری فولاد مبارکه نیز به امضا رسید.

تقدیر وزیر صمت از فولاد مبارکه برای حمایت از شرکت های دانش بنیان
عباس علی آبادی، وزیر صنعت، معدن و تجارت در آیین امضای سندهای 
همکاری توسعه اقتصاد دانش بنیان در حوزه صنایع فلزی و معدنی گفت: 
از  مهم تر  که  است  بازار  در  حضور  و  نوآوری  هوشمندی  سمت  به  باید 
هوشمندانه  رهبری  و  بگیرید  اختیار  در  را  دنیا  باید  است.  داخل  ساخت 
داشته باشید و پیشران باشید. وی افزود: اشتغال آفرینی هوشمندی است 
و استفاده وسیع از عقلانیت ضروری است. نوآوری محور اصلی همه حرکت 
هاست؛ امروز باید ظرفیت شرکت های دانش بنیان را به صنایع بزرگ متصل 
کنیم تا بتوانیم از مسیر عقل آینده را بسازیم. وزیر صنعت، معدن و تجارت 
در  دانش بنیان  اقتصاد  توسعه  همکاری  امضای سندهای  آیین  حاشیه  در 

اتصال  که  این  بیان  با  خبرنگاران  جمع  در  معدنی  و  فلزی  صنایع  حوزه 
مهم  این  و  است  مبارکی  اتفاق  بزرگ  صنایع  به  دانش بنیان  شرکت های 
نباید در حد سخنرانی و صحبت بماند، اظهار کرد: در این آیین ۲۱ قرارداد 
منعقد شد که می تواند تحول چشم گیری را در خلق ثروت از مسیر دانش 
دلیل  به  مبارکه  فولاد  به شرکت  افزود:  ادامه  در  بزند. وی  رقم  فناوری  و 
پیگیری و حمایت از دانش بنیان ها و به شرکت های دانش بنیان که توانستند 
اعتماد این شرکت را برای عقد قرارداد جلب کنند، تبریک می گویم. وزیر 
صنعت، معدن و تجارت درخصوص چگونگی رهبری هوشمندانه در حوزه 
صنعت خاطرنشان کرد: تا امروز ظرفیت های پژوهشی کشور در استخدام 
استفاده  را  ظرفیت  این  ما  که  رسیده  آن  وقت  حال  است،  بوده  دیگران 
رفع  برای  را  دنیا  پژوهشی  و  عقلانی  ظرفیت های  است  قرار  اگر  کنیم. 
داخلی  دانش  مدیریت  نظام  از  است  بهتر  کنیم،  بسیج  خودمان  تقاضای 
استفاده کرده و آن را به سمت تقاضاهای داخلی و متناسب با فرهنگ خود 
و آنچه که می خواهیم در آینده بسازیم، سوق دهیم. وزیر صنعت، معدن و 
تجارت درخصوص نقش دانش بنیان ها در رهبری هوشمندانه اذعان داشت: 
این شرکت ها بازیگران اصلی رهبری هوشمندانه هستند، این که ذهن همه 
ما در صنعت و بالاترین سطح دولت به این زمینه سوق پیدا کرده، فرصت 
مغتنمی برای نقش آفرینی دانش بنیان هاست و این امر همواره مورد تأکید 

مقام معظم رهبری بوده است.

فولادی های کشور به فولاد مبارکه نگاه می کنند
دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون  فیروزآبادی،  دهقانی  روح اله 
اقتصاد  توسعه  همکاری  سندهای  امضای  درآیین  جمهوری  ریاست 
دانش بنیان در حوزه صنایع فلزی و معدنی گفت: در دوره چهارم معاونت 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، دو رویکرد جدی و 
مستقل داریم که عبارت است از توسعه فناوری با نگاه کاشتن برای آینده 
به  فناوری ها  نفوذ  هدف  با  دانش بنیان  اقتصاد  توسعه  ستادهای  ایجاد  و 
دانش بنیان  تولید  قانون جهش  کشور.  واقعی  اقتصاد  و  بخش های صنعت 
که در مجلس شورای اسلامی به تصویب رسید، باقیات الصالحاتی برای این 
مجلس است و امیدوارم همه کسانی که در این حوزه دخیل هستند به این 
قانون پایبند باشند چراکه اجرای آن برکات زیادی در پی خواهد داشت. 
وی افزود: ۲۱ پروژه از ۲۶ پروژه پیشنهادی فناورانه شرکت فولاد مبارکه 
مورد تایید معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری 

از  نیازمند ۸۶۰ میلیارد تومان سرمایه گذاری هستند و ما  قرار گرفته که 
می شود،  ایجاد  اتفاق  این  سر  پشت  که  جریانی  می کنیم.  حمایت  آن ها 
راه  به  نگاه منجر  این  و  نگاه می کنند  مبارکه  به فولاد  فولادی های کشور 
همین  در  نیز  ایران  مس  صنایع  ملّی  شرکت  شد.  خواهد  جریان  افتادن 
انعقاد قراردادهای امروز پربرکت و  مسیر در حال حرکت است. امیدوارم 

سبب خیر برای صنایع کشور باشد.

ضرورت توجه به مباحث نوآورانه و خلاقانه در توسعه اقتصاد دانش بنیان 
صنایع فلزی و معدنی

محمدرضا موثقی نیا، معاون وزیر صمت و رئیس هیئت عامل ایمیدرو در آیین 
امضای سندهای همکاری توسعه اقتصاد دانش بنیان در حوزه صنایع فلزی 
دانش بنیان  اقتصاد  توسعه  در  خلاقانه  و  نوآورانه  مباحث  گفت:  معدنی  و 
برای  نمی توانیم  دیگر  چراکه  دارد،  زیادی  اهمیت  معدنی  و  فلزی  صنایع 
توسعه، به ابزارها و روش های سنتی تکیه کنیم. وی در ادامه افزود: امضای 
سندهای همکاری امروز، مسیر ما را برای ورود به نهضت توسعه و پیشرفت 
هموار می کند. تاکیدات مقام معظم رهبری بر ضرورت توجه به بخش معدن 
معدن)از  مختلف  حلقه های  در  تا  می کند  سنگین تر  را  ما  وظیفه  کشور، 

اکتشاف تا محصولات نهایی(، بتوانیم یک نهضت توسعه ای ایجاد کنیم
.

فناور  شرکت های  مجموعه سازی  و  یکپارچه سازی  درصدد  مبارکه  فولاد 
کشور است

امضای  آیین  در  مبارکه  فولاد  شرکت  مدیرعامل  طیب نیا،  محمدیاسر 

و  فلزی  صنایع  حوزه  در  دانش بنیان  اقتصاد  توسعه  همکاری  سندهای 
معدنی گفت: فولاد مبارکه طی دهه های گذشته مسیر ادامه داری در حوزه 
نوآوری شروع کرده است؛ ساخت فولاد مبارکه از دهه ۶۰ آغاز و در دهه 
۷۰ نیز تولید در این مجموعه شروع شد؛ امروز علی رغم همه محدودیت ها، 
دانش بهره برداری در این شرکت نهادینه شد و با ۱۰۰ درصد ظرفیت در حال 
فعالیت است. وی افزود: فولاد مبارکه در دهه ۹۰ با مشکل تحریم مواجه 
شد و سطح و دانش بهره برداری آن نتوانست ارزش افزوده پایدار را تامین 
کند و اینجا بود که نهضت بومی سازی به مدد تحریم ها آغاز و دانش آن 
در این شرکت نهادینه شد؛ بالای ۹۰ درصد نیاز فولاد مبارکه داخلی سازی 
شده و دانش بومی سازی نیز در این مجموعه نهادینه شده است. مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: امروز در دهه چهارم فعالیت، همچنان 
نیاز به ارزش افزوده بیشتر هستیم و فراتر از نهضت بومی سازی، نیاز به 
نگاه رو به آینده هستیم. ضریب بهره برداری فولاد مبارکه ۱۰۰ درصد است 
و این یکی از رموز موفقیت و سودآوری این شرکت است. ما هنوز توانایی 
توسعه تکنولوژی و خلق ارزش افزوده از طریق نوآوری و فناوری را نداریم 
و همین امر سبب شده تا استفاده حداکثری از ظرفیت ها را در دستور کار 
قرار دهیم. وی اذعان داشت: امروز رقبای جهانی ما علاوه بر تولید فولاد، 
باید توسعه تکنولوژی  بنابراین  نیز می پردازند،  نوآورانه  اقدامات دیگر  به 
و خلق ارزش افزوده از طریق نوآوری و دانش را دنبال کنیم. برای تولید 

حداکثری، زیرساخت های زیادی ازجمله توسعه ریلی و نیروگاهی رل ایجاد 
کرده ایم. طیب نیا بیان کرد: فولاد مبارکه نیازمند زیرساخت های نوآوری و 
فناوری است و طی ۱.۵ سال اخیر در این حوزه پرقدرت ورود پیدا کرده و 

گام های جدی برداشته است.
راهی  شروع  برای  فرایندسازی  و  زیرساخت  ایجاد  درصدد  مبارکه  فولاد 
وی  دانش بنیان هاست.  ظرفیت های  از  استفاده  برای  پرخطر  و  پرشتاب 
خطرپذیر،  سرمایه گذاری های  انجام  از  پس  مبارکه  فولاد  شد:  یادآور 
امروز در مرحله دوم درصدد طبقه بندی، یکپارچه سازی و مجموعه سازی 
و  متشکل  کنسرسیوم های  باید  مرحله  این  در  است.  فناور  شرکت های 
ایجاد  را  نوآوری و فناوری  هدفمندی شکل دهیم و زیرساخت های حوزه 
دهه های  تجربیات  و  مطالعات  بر  مبتنی  و  راهبردی  حرکت  این  که  کنیم 

اخیر است.
دانش بنیان،  شرکت   ۲۰۰ میان  از  مبارکه  فولاد  کرد:  اضافه  پایان  طیب نیا 
تامین  کم عیار،  معادن  انرژی،  و  آب  موضوعات  با  شرکت   ۲۸ از  بیش  در 

تجهیزات و توسعه محصولات، سرمایه گذاری کرده است.


